

## **The Pier Bridal Ceremony Package**

### **Terms and Conditions for Bridal Pick-up Activities and Ceremony:**

- All ceremonies and activities should be conducted inside guestroom and guests are required to keep volume to a reasonable level and respect the comfort of other hotel guests.
- No ceremony, such as rice and bean throwing, is allowed in the corridor, hotel elevators, or public areas of the hotel.
- Flammables and the use of candles are not allowed inside the guestroom and hotel's public areas.
- Auspicious and celebratory materials can only be put up on windows and mirrors with Blu-tack. Use of tapes / double-sided adhesive materials is strictly prohibited.
- Any damage to the furniture, floor, wall surface, and interior will result in a recovery charge.
- In-room amenities are provided for registered guests only. Additional requests are subject to additional charges.
- Due to the limited supply of guestrooms for bridal pick up ceremony, please follow hotel check-in and check-out time.
- In case of any disputes, The Pier Hotel Hong Kong reserves the right of final decision.

## **The Pier 婚嫁出門住宿計劃**

### **婚嫁出閣及接新娘儀式之客房預訂須知:**

- 所有婚嫁儀式及活動均應在客房內進行。為保障其他住客的舒適體驗，於儀式進行期間切勿發出過大聲響，盡量保持環境安靜。
- 客人不得在走廊、酒店電梯或酒店公共區域內進行撒米及撒豆等儀式。
- 客房及酒店公共區域內嚴禁放置易燃物和使用蠟燭。
- 任何婚嫁裝飾或用品只可以寶貼 (Blu-tack) 貼在窗戶或鏡子上，並嚴禁使用膠紙或雙面膠紙。
- 如於入住期間客房內家具、地板和牆面有任何損毀，酒店將向客人收取維修費用。
- 客房內設施及用品僅供酒店客人使用，如有額外要求需另收取附加費用。
- 由於作婚嫁出門或接新娘儀式的特式客房供應數量有限，請遵循酒店入住及退房時間。
- 如有任何爭議，The Pier Hotel Hong Kong 保留最終決定權。